



- HARRISON POINT -

AA Headquarters:
 13th Lt AA Battery
 Accommodation:
 6 Officers
 7 Sergeants
 22 Other Ranks

DEPARTMENT OF NATIONAL DEFENCE
 OFFICE OF C.E.O., P.C.
 ESQUIMALT, B.C.

**- SITE PLAN -
 V.L. 11 - V. & E. LT. A.A.**

SURVEY OF BLDGS. BY: SGT H.G. COX, R.C.E.
 SURVEY OF PROPERTY AREAS FROM L.R.O. PLANS AS SHOWN
 DATE: MAY 16th, 1944
 SCALE: 50 Feet = 1 Inch. TRACED BY: PTE N.J. GUTHRIE

COL. R.C.E. C.E.O. P.C.
DRAWER: 3 PLAN: 22



Library and Archives
Canada

395 Wellington Street
Ottawa, ON K1A 0N4

Bibliothèque et Archives
Canada

395, rue Wellington
Ottawa, ON K1A 0N4

For material still subject to legislative, contractual or institutional obligations, users warrant that they will respect those obligations and not use LAC collections in a manner that would infringe the rights of others. Liability that may arise in the use of a copy is assumed in full by the user. LAC accepts no responsibility for unauthorized use of collection material by users.

To ensure proper citation and to facilitate relocation of an item, the source of the material and its reference number should always accompany the copy.

Pour les documents faisant encore l'objet d'obligations législatives, contractuelles ou institutionnelles, les usagers s'engagent à respecter ces obligations et à ne pas utiliser les documents des collections de BAC de façon à nuire aux droits d'autrui. Ils doivent assumer entièrement toute responsabilité qui pourrait découler de l'utilisation d'une reproduction de document. BAC décline toute responsabilité quant à l'utilisation non autorisée de documents provenant de ses collections.

Afin de citer un document avec exactitude et d'en faciliter le repérage, sa source et son numéro de référence doivent toujours accompagner la reproduction.

TITLE/TITRE : <i>Sight Plan Harrison Point, dated 16 May 1944</i>
FILE/DOSSIER :
REFERENCE NUMBER / NUMÉRO DE RÉFÉRENCE: <i>RG24-c-20, vol. 24107, Fort Macaulay Record Book, file 341.016 (D2), Part 3, front pocket map no. 3</i>
PAGE(S) : 1
DATE : 19/10/2023